
Boško Tomić 

Izrazio je nezadovoljstvo odgovorom/obaviješću Ureda BiH za zaštitu zdravlja bilja na 

pitanje postavljeno na 39. sjednici Zastupničkog doma, održanoj 18. 12. 2012., te je ponovio 

sljedeće pitanje: „U zadnje vrijeme imamo priliku čuti putem sredstava javnog informiranja 

da se na tržištu Bosne i Hercegovine i zemljama regije nalazi kukuruz kontaminiran otrovnim 

aflatoksinom, koji je opasan za ljudsku i životinjsku uporabu. Slični nalazi stižu i iz institutâ 

za sigurnost hrane zemalja regije, pa me zanima: 

1) Koliko su Vijeće ministara BiH i Agencija za sigurnost hrane BiH upoznati s 

prisutnošću kontaminiranog kukuruza na tržištu BiH i provode li se izvanredna 

ispitivanja o postojanju kontaminiranog kukuruza, s obzirom na to da je ovogodišnja 

suša pogodovala razvoju ovog veoma opasnog toksina? 

2) Ima li Vijeće ministara BiH odnosno Agencija za sigurnost hrane BiH mehanizam za 

djelovanje dođe li do pozitivnih nalaza na određene količine žitarica zaraženih 

aflatoksinom?“ 

 

 
 


